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Zápis z jednání krajské rady dne 6. 11. 2023

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 18.30

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):

Dagmar Brabcová (Dáša) – předseda PRJ, Petr Brabec (Juan) – I. místopředseda PRJ, Jan Petera
(Slimák) – předseda okresu Praha 2, František Topinka – předseda okresu Praha 3, Radim Bureš
– předseda okresu Praha 4, Zbyněk Kocman (Zbýňa) – předseda okresu Praha 5, Vojtěch Staněk
(Kakt) – místopředseda okresu Praha 8, Matěj Šturma (Vojín) – předseda okresu Praha 9, Jakub
Hladík (Arny) – předseda okresu Praha 10, Ondřej Přerovský (Lazebník) – předseda KD

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové):

Jakub Dienstbier (Doktor) – místopředseda okresu Praha 4, Daniel Miškovský (Bublina), Jakub
Martínek (Škebloň)

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):

---

Předsedající: Dagmar Brabcová (Dáša) Zapisující: Adéla Maráková (Liška)

Termín příští rady: 4. 12. 2023

1. Připomínky k zápisu 3

2. Grand Chase (zpětná vazba) 3

3. Poděkování 3

4. Výjimky z registrace 3

5. Skautský ples 3

6. Sněm kraje Praha 3

7. Revizní komise 4

8. Památník 4

9. Bertramka 4

10. MŠMT 5

11. Betlémské světlo 5
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12. Různé 5

13. Kolečko okresů 5

Úkoly:

Zaslat seznam lidí kterým chceme poděkovat na Poděkování 2023 do 20. 11. 2023

Seznamy poslat Arnymu, Kikimu nebo na kancelář. Je nutné ověřit, zda daní lidé na
poděkování opravdu plánují dorazit, aby nebylo děkováno někomu, kdo není přítomen.

Předsedové okresů
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1. Připomínky k zápisu
---

2. Grand Chase (zpětná vazba)
Začátek akce byl díky malému počtu lidí v organizačním týmu náročný. Účastníci se
přihlašovali a odhlašovali jen několik minut před akcí. To vedlo ke složitějšímu startu
samotné hry. Někteří účastníci neměli nastudovaná předem poslaná pravidla. Ve hře byli
dva týmy, jeden měl svoji základnu v SI na Staromáku a druhý v SI v Rybárně. Jeden
z týmu byl kvůli lepší znalosti pravidel silnější a namotivovanější. Některé z účastníků
odradilo špatné počasí a krátce po začátku hry odešli domů, tím pádem jejich týmy byly
personálně oslabeny.

Zhruba 1/3 účastníků akce byla mimopražská, ze zpětné vazby od účastníků plyne, že
propagace na sociálních sítích nebyla zdaleka tak účinná, jak by se dalo čekat. Nejvíce
účastníků se na akci přihlásilo na doporučení kamarádů nebo vedoucích. Účastníci byli až
na malé nedostatky (např. špatné počasí) s akcí spokojeni. Organizační tým byl spokojen
také, byli rádi, že aplikace zvládla hru bez větších problémů. Pro celý tým celá akce a její
přípravy byl velký stres, ale stálo to za to! Pro příště by zvolili větší prostory, prostory SI byly
dost malé.

3. Poděkování
30.11.2023 od 18.00 proběhne akce Poděkování ve starém Purkrabství na Vyšehradě. Od
okresů zatím stále nejsou návrhy na poděkované. Arny prosí o to, aby se tyto návrhy
k němu dostaly co nejdříve. Ti, kteří by neměli nikoho, komu by chtěli poděkovat, Arny
prosí o sdělení této informace, přímo jemu.

Zaslat seznam lidí kterým chceme poděkovat na Poděkování 2023 do 20. 11. 2023

Seznamy poslat Arnymu, Kikimu nebo na kancelář. Je nutné ověřit, zda daní lidé na
Poděkování opravdu plánují dorazit, aby nebylo děkováno někomu, kdo není přítomen.

Předsedové okresů

4. Výjimky z registrace
Činovníci, které jsme identifikovali před půl rokem jakožto nedostatečně vzdělané na
funkci, kterou vykonávají, stále přetrvávají a jejich počet se výrazně nesnížil. Cílem PRJ je
pro tento problém najít funkční řešení, nikoli dosadit na tyto funkce „bílé koně“. Bublina na
prosincovou/ lednovou PRJ připraví podrobnou prezentaci této problematiky.

Podle Vojína starší vedoucí oddílu (např. ti, kteří již mají vlastní rodiny) nemají čas na to,
dělat si vůdcovské zkoušky v běžném modelu. Přijde mu skvělý koncept víkendových
vůdcovek.

Lazebník navrhuje inspiraci v KD.

5. Skautský ples
Po prezentaci na minulé PRJ poslal Slimák slíbený návrh rozpočtu. Z VT na PRJ přišel
návrh za kraj Praha přispět na ples pokrytím nákladů na kapelu (cca 14 tis. Kč). Položka
kapely na ples se tak stane součástí rozpočtu kraje Praha a faktura bude psána přímo na
kraj Praha. Kakt by byl rád, kdyby po plese proběhla zpětná vazba, jak se akce podařila.

6. Sněm kraje Praha

Usnesení č. 12/2023
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PRJ jmenuje do funkce kandidátní komise pro sněm kraje Praha 2024 následující:
Radima Bureše, Jakuba Martínka (Škebloně), Vojtěcha Staňka (Kakta), Petra Brabce
(Juana) a Víta Henycha (Bobra)

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 9 Hlasovalo PROTI: 0

Kandidátní komise se musí sejít alespoň jednou před sněmem samotným. První zasedání
kandidátní komise proběhne 4.12. 2023.

Usnesení č. 13/2023

PRJ jmenuje do funkce volební komise pro sněm kraje Praha 2024 Alenu Brabcovou
a Daniela Miškovského (Bublinu)

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 9 Hlasovalo PROTI: 0

7. Revizní komise
PRJ shání novou revizní komisi. Současná nechtěla kandidovat již na minulém sněmu.
Kdyby někdo věděl o někom schopném, kdo by tuto funkci chtěl a mohl vykonávat, PRJ
bude ráda za tipy. Nemusí to nutně být člověk se znalostí hospodářské politiky, stačí někdo
pečlivý a pozorný. Podle Juana jde o jednoduchou a hezkou práci.

8. Památník
Lazebník by nechtěl dále ztrácet čas a rád by zajistil dokončení památníku co nejdříve. Ti,
kterých se to nejvíce týká, odcházejí každým měsícem. Požádal architekty o „slepý
rozpočet“ a odhadovaná cena celého památníku by měla být cca 260 000.- Kč. Chtěl by si
předem vytvořit finanční rezervu, aby pak už projekt nic nebrzdilo. Navrhuje tedy
zorganizovat sbírku. Sbírku již v minulosti dělal na něco jiného a má s tím dobrou
zkušenost. Rád by požádal kraj o schválení nějaké částky, která by se případně dala využít
při samotné realizaci projektu ve chvíli, kdy by nebyl dostatek peněz a hrozilo by zdržení
projektu.

Usnesení č. 14/2023

PRJ pověřuje Ondřeje Přerovského (Lazebníka), aby jménem PRJ oslovil Nadaci
Jaroslava Foglara, zda by pro kraj Praha uspořádala sbírku na skautský památník a
zároveň z rozpočtu kraje Praha na památník vyčleňuje dalších 100 000,-- Kč.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 9 Hlasovalo PROTI: O Zdržel se: 1

9. Bertramka
26.10. proběhla další prohlídka nabízených pozemků nad Bertramkou, během které
vyplynulo na povrch několik podstatných, dříve neznámých informací. Manželé, kteří
pozemek skautům nabízejí, mají děti i vnoučata, kteří by potenciálně o tento pozemek
měli zájem. Smlouvu o vypůjčení pozemku si představují na cca na 10-15 let.

25. a 26.11. proběhne na pozemku skautská brigáda, vyčištění částí pozemků. Městská část
poskytne kontejner a štěpkovač. Dále by bylo potřeba z pozemku vyhnat bezdomovce a
postavit plot, aby se zabránilo jejich nastěhování zpět. V tuto chvíli se zdá reálné, že by na
pozemek byla možnost jen postavit maringotku s chemickýmWC.

Závěr: Za této situace pronájmu jen na takto krátkou dobu a možnosti pouze přistavení
malé maringotky do toho PRJ jít nechce.
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10. MŠMT
Odevzdání vyúčtování ke kontrole v elektronické podobě: 23.11. 2023, ale čím dříve tím lépe!
Odevzdání finální podoby (tištěné a podepsané) nejpozději !!! 14.12.2023!!!
Dle informací z ústředí by mělo být možné relativně brzy účtovat MŠMT přes SkautIS.
V kapitole Dotace na podporu akcí v krajích je možné na schválené akce přerozdělit ještě pár
tisíc. Některé okresy nedokázaly vyúčtovat celé přidělené částky. Podrobnosti sdělí Juan
mailem.

11. Betlémské světlo
Přípravy na Betlémské světlo běží, podařilo se najít družinu vlčat, která budou předávat
Betlémské světlo primátorovi.

12. Různé
Probíhají návštěvy okresních sněmů, na každý okresní sněm někdo z VT dorazí.

13. Kolečko okresů

Praha 2: Připravují seminář Trignis, přihlašování běží.

Praha 3: Chystají se na brigádu v klubovně na Křížku, okresní sněm je čeká až v prosinci.

Praha 4: V úterý je čeká sněm a o víkendu první víkend čekatelského kurzu Ventus.

Praha 5: Proběhla předsněmová okresní diskuse, Zbýňa navštívil sněmy středisek a chystají se
na okresní sněm.

Praha 6: bez zástupce

Praha 8: Pořádají okresní čekatelský kurz Camelot a chystají se na středeční sněm.

Praha 9: Vojín navštěvoval střediskové sněmy a chystají se na okresní sněm.

Praha 10: Připravují se na okresní sněm, střediskové sněmy už proběhly.

KD: O víkendu bude kmenová porada, 1.12. pořádají již II. Předvánoční oldskautské setkání v SI
v Rybárně.
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